
Interpelace  

Buďánka IV. 

Interpelovaný: Radní Ing. Filip Karel, Ph.D. 

 

Vážený pane radní  

 na zasedáních Zastupitelstva MČ Praha 5 dne 17. ledna 2023, dne 7. března 2023 a dne 

12. září 2023 jsem se dotazoval na vývoj a záměry Rady, pokud jde o kolonii Buďánka 

v Košířích.  

Od mého posledního dotazu uplynul opět více jak měsíc, takže se Vás dovoluji znovu tázat:  

1. Jaký je vývoj ve věci uzavření smluv o výpůjčce na budovu tzv. Koloniálu?  

2. V jakém režimu a rozsahu bude provozováno informační centrum na Buďánkách? 

Minule mi bylo odpovězeno, že se stále jedná. Dovolte mi připomenout, že se v této 

věci jedná už asi rok!  

3. Jaké záměry využití majetku v kolonii Buďánka má Vaše Rada na zbylých pozemcích 

v lokalitě?  

4. V odpovědi na moji interpelaci Buďánka III. ze dne 12. září 2023 mi paní starostka 

odpověděla, že se mj. jedná o projektu „Společenské komunitní pekárny“. V jaké fází 

je tento projekt?  

 

Děkuji za Vaši odpověď.  

 

Smíchov, 7. listopadu 2023 

 

 

Bc. Martin Damašek, M.A.  

Zastupitel MČ Praha 5  

 


